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Verslag van de op 11 november 1997 gehouden vergadering van het algemeen bestuur van de
v.v. D.E.T.O.

I Opening
Afwezig : Gerard Webbink

2 Notulen vergadering d.d.14 okt.
Worden ongervijzigd vastgesteid.

3 Ingekomen stukken
Echtpaar Kobus - 'Webbink 21 nov. a.s. 55 jaar getrouwd.

Gerrit en Jan Bruins gaan hier na toe.
Brief Trventse Voetbal Veteranen - jubileum*,edstrijd
Voor kenn isgeving aangenomen.
Bevestigingsbrief toernooi S.V.Z.W. (indoortoernooi ) op 2 en 3 januari 1998

4 lr4ededelingen
De vergarleringen !'an ons duren te lang.
Vlotter vergaderen door alleen die punten aan te dragen die voor het hele bestuur nodig
zljn

\_ Donderdags voor de bestuursvergadering d.b. vergadering dan punten door geven die
op de agenda moeten komen.
Voorz. heeft gesprek gehad met onze Hoofdsponsor.
- sponsorcommissie andere opzet na 2 jaar zit iets op een "dood" spoor.
- shirtsponsering
- kop en schotels alleen met logo WVM
- dakrand nieuwbourv roestvrijstaal
- De Hulle volgend jaar dicht? Deto heeft interesse voor de bakwanrl.
Dit t.z.t. opnieurv bij van Moort aankaarten.

- jubileumboek drukkerij Lohuis kostbare zaak fl.7000 00 a fl.8000.00 voor i000 stuks
wie gaat deze kosten opbrengen?
Voorstel S.S.P.- DETO-SUPP.VER. ?

5 Commissies
T.C.
Hans Meijers moest in het 4de voetballen.
Heefi tot nu toe niet in het 4de gespeeld.
Diverse gesprekken gevoerd o.a. op 1E nov.j.l. eind conclusie rveer met Hans om de tafelv 
en dat hrj tot de rvinter stop in het 4de speelt en met het 2de en 3de elftal kan meetrainen.
Dit gesprek heeft op 20 novj.l. plaats gevonden en Hans heeft vrijdags te kennen gegeven
dat hry dat zou doen.
Jeugdcommissie
Woensdags te weinig ruimte om te trainen
Deze ruimte gevonden brj de korfbalver. r,vaar rvij kuftlen trainen tot maart 1998
Nieurve leden jeugd krilgen direct bericht dat ze contributie mt-reten betalen tenvijl daar
bepaalde regels voor staan.Herman neemt dit op met Dick Eshuis.
Parkeren op het gras,als het niet nodig is waarom staan die auto's daar.
Mogelryk om dit via het clubbiad nog eens duidelgk te maken naar onze leden?
Trainers E en F zouden die ook een gratis consumptie kunnen krr.lgen?
Kantinecommissie komt hierop terug.
Bouwcommissie
Schuifwand bestuurskamer voorlopig laten rusten.
Tekening Bar - in kleine kring bespreken dan terug naar A.B.



Rondvraag
Prij zengeld kampioen(en)
Financiele commissie komt met voorstel.
Jeugdcoordinator volgend seizoen
nog geen kandidaten.
Sluiting
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